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Kochani!

Dzieło rozbudowy Centrum Formacji Duchowej jest bardzo ważnym etapem w historii rozwoju jego
działalności.  Decyzja o rozbudowie dojrzewała długo i  została podjęta w porozumieniu z naszymi
przełożonymi w Polskiej Prowincji a także z zarządem generalnym naszego Zgromadzenia zakonnego.
W porozumieniu z naszymi przełożonymi podejmujemy kolejne kroki. 

Co nowego wydarzyło się w sprawie budowy?

Nasza  Prowincja  podjęła  działania  administracyjne,  które  umożliwią  wybudowanie  koniecznego
dojazdu  do  nowego  budynku.  Proces  ten  jest  już  w  fazie  końcowej.  Wnet  zostanie  domknięty
strategiczny etap w tym względzie.

W dniu 16 marca została podpisana umowa z inwestorem zastępczym, którym jest firma z Krakowa.
W skład zespołu wchodzi pięciu inżynierów.

Rozpoczęły się prace nad dokumentacją projektową, by można było ogłosić przetarg dla wyłonienia
generalnego wykonawcy. Proces ten potrwa kilka miesięcy.

Jesienią  zaprzyjaźniony  ogrodnik  przesadził  krzewy,  które  mają  szansę  zakorzenić  się  w  nowym
miejscu.  Chodzi  o to,  by możliwie dużo krzewów uratować.  Ciekawi jesteśmy jak to wszystko się
obudzi do życia.

Nie  ustajemy  w  poszukiwaniu  i  pozyskiwaniu  środków  na  budowę  Domu  Słowa.  Mamy  kilka
pozytywnych decyzji, ale to ciągle kwoty, które jedynie w pewnej części zabezpieczają rozbudowę.
Dziękujemy za wszelkie wsparcie i wskazywanie programów i instytucji, które mogłyby nam pomóc w
finansowaniu inwestycji.  Prosimy o dalszą pomoc i współpracę.

Dziękujemy  za  wszystkie  cegiełki  i  ofiary  przekazywane  nam  na  dzieło  rozbudowy.  Niech  Pan
wynagradza Waszą hojność. Modlimy się gorąco za wszystkich naszych darczyńców, za osoby, które
nam pomagają w dziele rozbudowy i za ich rodziny. Prosimy, abyście nie ustawali w modlitwie za nas.

Budowa jeszcze niezaczęta, pandemia wokół, ale Pan zaprosił nas do głoszenia Słowa w Internecie. To
piękne  doświadczenie.  Powiększył  się  nam dom.  W sesjach,  rekolekcjach  uczestniczą  już  setki,  a
nawet tysiące osób. To niesamowite. Chwała Panu
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